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Årsmötets hölls liksom föregående år i Wallenbergsalen på Grand Hotel, där ett 70-tal av föreningens medlemmar 

hade slutit upp. 

Föreningens ordförande Birgitta Thelander hälsade alla välkomna och gladde sig åt att så många medlemmar kommit 

till årsmötet. Hon berättade att hon varit ordförande i 11 år och att föreningen under senare år utvecklats i flera 

avseenden. Medlemsantalet har ökat, utbudet av anordnade aktiviteter har breddats och en engagerad styrelse 

arbetar för att Hembygdsföreningen fortsatt ska ha en viktig roll i lokalsamhället. 

Sten Brattberg, som valdes till mötets ordförande, lotsade oss snabbt och säkert genom dagordningen. Birgitta 

Thelander gick igenom verksamhetsberättelsen och gav exempel på aktiviteter föreningen haft under det gångna 

året. Hon presenterade även verksamhetsplanen för det kommande året. 

Föreningens kassör Madeleine Sundmark redovisade föreningens ekonomi och presenterade budget för innevarande 

år. Årsmötet fastställde en höjning av medlemsavgiften från 150 till 200 kronor för innevarande och nästkommande 

år. 

Alla handlingar inför årsmötet finns upplagda på föreningens hemsida där också protokoll från årsmötet snart 

kommer att finnas tillgängligt. 

Efter årsmötet höll Lars Johnsson ett föredrag om Clara Smitt Dryselius, en kvinna med ett starkt engagemang i 

kvinnorättsfrågor. Lars ville ge en berättelse om en av de, för samhällets utveckling viktiga kvinnor, som inte fått den 

plats i historian som de förtjänat. Clara Smitt Dryselius, som under en tid drev Saltsjöbadens Sanatorium, var en stark, 

handlingskraftig kvinna som i många avseenden var långt före sin tid.  

Kvällen avslutades med middag i den vackra Franska matsalen. Ett 60-tal av medlemmarna som valt att delta i 

middagen serverades Grand Hotels goda Fiskgryta. 

       

 



  

   

   

 

 

 


